
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Sponsored by 

 

Cowboy Action Shooting 

2. Shootout in 
Little Canyon 

2024 
Gutenbrunn 



 
 
 
 

Programm 
 
 
 

Donnerstag/Thuesday (30.05.2024) 
12:00: Camp Opening 

17:00: Posse Leader Briefing CAS 
18:30 – 20:00: Registration 

 
Freitag/Friday (31.05.2024) 
07:00 – 08:30: Registration 

08:45: Safety Briefing 
09:00 – ca. 14:00: 6 Stages CAS 

13:30 – 15:00: Mittagessen / Lunch 
15:00 – 17:00: Speed Guns 

15:00 – 18:00: Long Range 100m (Single Shot, LA revolver) 
 

Samstag/Saturday (01.06.2024) 
09:00 – ca. 14:00: 6 Stages CAS 

13:30 – 15:00: Mittagessen / Lunch 
15:00 – 16:30: Long Range 100m (LA rifle) 
18:00: Siegerehrung / Award Ceremony 

 
Sonntag/Sunday (02.06.2024) 

Ab 07:00: Kaffee & eine gute Heimreise / coffee & a safe journey home 
 
 
 
 
 
 

The organiser reserves the right to change the programme at any time. However, any changes will be 
announced in good time and/or displayed outside the canteen/office. 

 



Speed Rifle  

Speed Shotgun 

Speed Revolver 

 
 
 
Freitag/Friday 31.05.2024 
 

 Stage 1 Stage 2 Stage 3 Stage 4 Stage 5 Stage 6 Stage 7 Stage 8 Stage 9 Stage 10 Stage 11 Stage 12 
Posse 1 1 2 3 4 5 6       
Posse 2   1 2 3 4 5 6     
Posse 3     1 2 3 4 5 6   
Posse 4       1 2 3 4 5 6 
Posse 5 5 6       1 2 3 4 

 
Samstag/Saturday 01.06.2024 
 

 Stage 1 Stage 2 Stage 3 Stage 4 Stage 5 Stage 6 Stage 7 Stage 8 Stage 9 Stage 10 Stage 11 Stage 12 
Posse 1       1 2 3 4 5 6 
Posse 2 5 6       1 2 3 4 
Posse 3 3 4 5 6       1 2 
Posse 4 1 2 3 4 5 6       
Posse 5   1 2 3 4 5 6     

 
 
 
 
 

Stage 1/2 

Stage 3/4 

Stage 9/10 

Stage 5/6 

Stage 7/8 

Long Range 

Stage 11/12 



STAGE 1 
 
 
AMMUNITION: Rifle 10,   Revolver 5+5,   Shotgun 4+ 
 
STANDING: Shotgun auf A oder B, Revolver holstered – shotgun at position A or B, 
revolvers holstered 
 
STARTING POSITION: Position B, Rifle in den Händen – Position B, rifle in both hands 
 
PROCEDURE: B –> A –> C 
Nach dem Beep mit der Rifle die R/P-Ziele (R1-R2-R3-R4) je 1x und R5 6x beschießen. Die 
Rifle auf A oder B in “sicherer Richtung” ablegen, auf Position A wechseln und von dort mit 
der Shotgun die 4 S-Targets any order beschießen. Von Position C die R/P-Targets mit den 
Revolvern entsprechend der Rifle-Anweisung beschießen. 
After BEEP shoot the R/P-targets (R1-R2-R3-R4) once each and R5 6 times with rifle. Place 
the rifle on A or B in a “safe direction”, move to position A and from there engage the 4 S-
targets with shotgun. From Position C engage the R/P-targets with the revolvers 
according to the rifle instructions. 
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STAGE 2 
 
 
AMMUNITION: Rifle 10,   Revolver 5+5,   Shotgun 4+ 
 
STANDING: Shotgun auf A oder B, Rifle auf A oder B, Revolver holstered – shotgun at 
position A or B, rifle at position A or B, revolver holstered 
 
STARTING POSITION: in der Box, eine Hand zeigt auf die nächste Position – standing in the 
box, one hand points at the next position 
 
PROCEDURE: A –> B –> C / C –> B –> A 
Nach dem Beep mit der Schrotflinte die 4 S-Targets any order beschießen. Das Beschießen 
der S-Targets ist zw. A und B erlaubt – 1 Target muss von A beschossen werden. Von 
Position B die R-Targets mit dem Arkansas Sweep (2-1-2) beschießen (dirty sweep ist nicht 
erlaubt). Von Position C mit den Revolvern die P-Targets entsprechend der Rifle-Anweisung 
beschießen. 
After BEEP, with shotgun engage the 4 S-targets in any order. Shooting at the S-targets is 
allowed between A and B, but 1 target must be shot at position A. From position B, 
engage the R-targets with the Arkansas Sweep (2-1-2) (dirty sweep is not allowed). From 
position C, with revolvers engage the P-targets according to the rifle instructions. 
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STAGE 3 
 
 
AMMUNITION: Rifle 10,   Revolver 5+5,   Shotgun 6+ 
 
STANDING: Rife und Shotgun auf A – rifle and shotgun at position A 
 
STARTING POSITION: Position A, eine Hand an der Glocke, zweite Hand berührt den Tisch – 
“Bereit” durch Läuten der Glocke anzeigen – position A, one hand at the bell, second hand 
is touching the table, indicate ready by ringing the bell 
 
PROCEDURE: A –> B 
Nach dem Beep mit der Rifle die R-Targets mit mind. 2 Schuss pro Targets beschießen. Zw. 
A und B mit der Shotgun die 6 S-Targets any oder beschießen. Von Position B mit den 
Revolvern die P-Targets entsprechend der Rifle-Anweisung beschießen. 
After BEEP, with rifle engage the R-targets with at least 2 shots per target. Between A and 
B, with shotgun engage the 6 S-targets in any order. From position B, with revolvers 
engage the P-targets according to the rifle instructions. 
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STAGE 4 
 
 
AMMUNITION: Rifle 10+1,   Revolver 5+5,   Shotgun 6+ 
 
STANDING: Rifle auf A, Shotgun auf B – rifle at position A, shotgun at B 
 
STARTING POSITION: Position B, beide Hände vor der Brust verschränkt – Position B, hands 
crossing in front of the chest 
 
PROCEDURE: B –> A 
Nach dem Beep mit den Revolvern die P-Targets (1-3-1-3-1-3-2-2-2-2) beschießen (from 
either end). Zw. Position A und B die 4 rechten S-Targets any order beschießen. Danach von 
Position A die R-Targets mit der Rifle entsprechend der Revolver-Anweisung beschießen. 
Der Schuss auf den Bonus (- 5sec) kann jederzeit geladen werden. Zum Schluss die 
restlichen 2 linken S-Targets beschießen. 
After BEEP, with revolver engage the P-targets (1-3-1-3-1-3-2-2-2-2) (from either end). 
Between positions A and B, engage the 4 right-hand S-targets in any order. Then from 
position A with rifle engage the R-targets according to the revolver instruction. The shot 
on the bonus (- 5sec) can be loaded at any time. Finally, engage the remaining 2 left S-
targets. 
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STAGE 5 
 
 
AMMUNITION: Rifle 10,   Revolver 5+5,   Shotgun 2+ 
 
STANDING: Rifle und Shotgun auf Position A – rifle and shotgun at position A 
 
STARTING POSITION: Position A, Cowboy at ready 
 
PROCEDURE: A –> B 
Nach dem Beep mit der Rifle die R-Targets mit einem Last Shot Sweep beschießen (R1-R2-
R3-R3-R3-R1-R1-R1-R2-R3). Mit der Shotgun die 2 linken S-Targets beschießen. Von Position 
B mit den Revolvern die P-Targets (P1-P2-P1-P1-P1-P2-P2-P2-P1-P2) beschießen. 
After BEEP, with rifle engage the R-targets with a Last Shot Sweep (R1-R2-R3-R3-R3-R1-
R1-R1-R2-R3). With shotgun engage the 2 left S-targets with the shotgun. From position B, 
with revolvers engage the P-targets (P1-P2-P1-P1-P1-P2-P2-P2-P1-P2). 
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STAGE 6 
 
 
AMMUNITION: Rifle 10,   Revolver 5+5,   Shotgun 4+ 
 
STANDING: Shotgun und Rifle auf A, Revolver holstered – shotgun and rifle at position A, 
revolver holstered 
 
STARTING POSITION: position A, high surrender 
 
PROCEDURE: A –> B –> C 
Nach dem Beep mit der Rifle die oberen R1-R3-Targets mit einem Kontinus-Sweep von links 
beschießen. Danach mit der Shotgun die 2 linken S-Targets und von B die zwei rechten S-
Targets beschießen. Die Shotgun auf C ablegen. Von Position C mit den Revolvern die P-
Targets ebenfalls mit einem Kontinus-Sweep von links beschießen. 
After BEEP, with rifle engage the upper R1-R3 targets with a Kontinus-Sweep from the 
left. Then with shotgun engage the 2 left S-targets and from position B the two right S-
targets. Place the shotgun at C. From position C, with revolvers engage the P-targets with 
a Kontinus-Sweep from the left. 
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STAGE 7 
 
 
AMMUNITION: Rifle 10,   Revolver 5+5,   Shotgun 6+ 
 
STANDING: Shotgun auf B, Rifle auf C – shotgun a position B, rifle at C 
 
STARTING POSITION: links vom Holzpfosten, Hufeisen in beiden Händen – left of the 
wooden post, horseshoe in both hands 
 
PROCEDURE: A –> B –> C 
Nach dem Beep mit den Revolvern die P-Targets mit einem Double Tap (outside – outside – 
inside – inside – center) beschießen (from either end). Von B mit der Shotgun die 4 S-
Targets beschießen. Die Shotgun auf C mitnehmen und zuerst mit der Rifle die R-Targets 
entsprechend der Revolver-Anweisung beschießen. Zum Schluss mit der Shotgun die letzten 
2 S-Targets beschießen. 
After BEEP, with revolvers engage the P-targets with a double tap (outside - outside - 
inside - inside - centre) (from either end). From B, with shotgun engage the 4 S-targets. 
Take the shotgun to C and first with rifle engage the R-targets according to the revolver 
instructions. Finally, shoot the last 2 S-targets with the shotgun. 
 

S 
S S 

B 

R2 

A C 

S S S 

R3 
R4 

R1 

P4 
P3 P2 

P1 

R5 

P5 



Lawrence Walk Sweep: 1-2-2-3-3-3-4-4-4-4-5-5-5-5-5-6-6-6-6-6-6 

STAGE 8 
 
 
AMMUNITION: Rifle + Revolver 20+1,   Shotgun 6+ 
 
STANDING: Shotgun und Rifle auf Position B, Revolver holstered – shotgun and rifle at 
position B, revolvers holstered 
 
STARTING POSITION: Position B, Hände berühren Revolver oder Rifle – Position B, hand(s) 
touching revolver(s) or rifle 
 
PROCEDURE: B –> C 
Nach dem Beep von Position B mit der Rifle und Revolver die R/P-Targets mit dem 
Lawrence-Sweep beschießen (from either end). Der Schütze startet mit jener Waffe, die er 
nachlädt. Danach die 4 S-Targets und von Position C die letzten 2 S-Targets any order 
beschießen. 
After Beep, from position B engage R/P-targets in Lawrence Walk Sweep with revolvers 
and Rifle from either end. Shooter starts with the weapon, he reloads. From position B 
engage four S-targets and from position C engage the last two S-targets any order. 
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STAGE 9 
 
 
AMMUNITION: Rifle 10,   Revolver 5+5,   Shotgun 4+ 
 
STANDING: Rifle auf B, Revolver holstered – rifle at B, revolver holstered 
 
STARTING POSITION: Position A, Shotgun Port Arms 
 
PROCEDURE: A –> B 
Nach dem Beep mit der Shotgun die 4 S-Targets any order beschießen. Danach mit der Rifle 
die R/P-Targets mit 1-1-2-3-3-3-3-4-5-5 (from either end) beschießen. Von Position B die 
R/P-Targets mit den Revolvern entsprechend der Rifle-Anweisung beschießen. 
After BEEP, with shotgun engage the 4 S targets in any order. Then with rifle engage the 
R/P targets with 1-1-2-3-3-3-3-4-5-5 (from either end). From position B, with revolvers 
engage the R/P targets according to the Rifle instructions. 
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STAGE 10 
 
 
AMMUNITION: Rifle 10,   Revolver 5+5+1,   Shotgun 4+ 
 
STANDING: Shotgun und Rife auf A, Revolver holstered – shotgun and rifle at A, revolver 
holstered 
 
STARTING POSITION: Position B, Cowboy at ready 
 
PROCEDURE: B –> A 
Nach dem Beep mit den Revolvern die R/P-Targets mit einem Strider-Sweep (P3-P2-P1-P2-
P3-P3-P4-P5-P4-P3) beschießen. Danach den Bonus mit einem Nachlader beschießen 
(-7sec) – der Bonus kann jederzeit im 2. Revolver geladen werden. Danach von A mit der 
Rifle die R/P-Targets entsprechend der Revolver-Anweisung beschießen. Abschließend die 4 
S-Targets mit der Shotgun any order beschießen. 
After BEEP with revolvers engage the R/P targets with a Stider-Sweep (P3-P2-P1-P2-P3-
P3-P4-P5-P4-P3). Then shoot the bonus with a reload (-7sec) – the bonus can be loaded in 
the 2nd revolver at any time. From position A with rifle engage the R/P targets according 
to the revolver instructions. Finally, with shotgun engage the 4 S-targets any order. 
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STAGE 11 
 
 
AMMUNITION: Rifle 10,   Revolver 5+5,   Shotgun 2+ 
 
STANDING: Shotgun und Rifle auf A, Revolver holstered – shotgun and rifle at A, revolver 
holstered 
 
STARTING POSITION: Position A, Handflächen berühren die Tischecken – position A, palms 
touching the table corners 
 
PROCEDURE: A –> B 
Nach dem Beep mit der Rifle die R-Targets mit einem 1-2-2-3-2-2-1-2-2-3 (from either end) 
beschießen. Zw. A und B mit der Shotgun die 2 S-Targets beschießen und von B mit den 
Revolvern die P-Targets entsprechend der Rifle-Anweisung beschießen. 
After BEEP, with the rifle engage the R-targets with 1-2-2-3-2-2-1-2-2-3 (from either end). 
Between A and B, with shotgun engage the 2 S-targets and from B with revolvers engage 
the P-targets according to the rifle instructions. 
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STAGE 12 
 
 
AMMUNITION: Rifle 10,   Revolver 5+5,   Shotgun 2+ 
 
STANDING: Shotgun und Rifle auf A – shotgun and rifle at A 
 
STARTING POSITION: Position A – Cowboy at ready 
 
PROCEDURE: A –> B 
Nach dem Beep mit der Shotgun die 2 S-Targets und dann mit der Rifle die R-Targets mit 
einem Degressiv Sweep von rechts beginnend beschießen. Abschließend zw. A und B mit 
den Revolvern die P-Targets entsprechend der Rifle-Anweisung (aber von links beginnend) 
beschießen. (Starttarget ist das zweifarbige Target) 
After BEEP with shotgun engage the 2 S-targets and then engage the R-targets with rifle 
starting with a degressive sweep from the right. Finally, between A and B the P-targets 
can be engaged with revolvers according to the rifle instructions (but starting from the 
left). (The starting target is the two-coloured target) 
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SCORE SHEET 
 

MAIN MATCH 
 

STAGE TIME MISS PROCEDURE PENALIZATION BONUS FINAL TIME 

1       

2       

3       

4       

5       

6       

7       

8       

9       

10       

11       

12       

 
 

SPEED GUNS 
 

TIME 

Rifle   

Revolver   

Shotgun   

 


